
 

Spurvelundskolen 
Spurvelundsvej 16 - 5270 Odense N 

Tlf. 63 75 27 00      

spurvelundskolen.buf@odense.dk 

EAN: 5798006606832     

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Dato:  Tirsdag den 07.06.22 kl. 17-19 
 
Sted:  Personalerummet med spisning – der er bestilt mad! 
 
  
Indkaldte deltagere: Aino Elmegaard Larsen (AEL), Anders Møller (AMØ), Jeanette Nielsen 

(JNI), Mads Seneca Iversholt (MSI), Lars Horn Rasmussen (LHR) 
 
Lisbeth Madsen (LM), Vagn Henriksen (VH), Jeanett Ørnstrøm Heyde-
Petersen (JØ), Mette Madsen, (MM) 

  
 
Suppleant: Micky Lindharth (MBL)   
 
Fraværende: Mads 
Ordstyrer: Mette 
Udarbejdet af: Aino og Mette  
Referent: Jeanett 
 
(O) = Orientering – (D) = Drøftelse – (B) = Beslutning 
  

Dagsordens 
nr. 

Dagsorden Referat 

713 
Godkendelse af referat Referatet er godkendt. 

 

714 
Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsorden er godkendt. 

715 
Godkendelse af elevernes 
skemaer – to årgange 
præsenteres. 

Skemaerne gennemgås og godkendes.  

716 Høringssvar ifm. budget 2023 

 
Spurvelundskolens bestyrelse har indgivet 
høringssvar: 
 
Vi bifalder prioritering af indkøb af 
Chromebooks. Vi bifalder, at der kigges på 
skolernes indeklima og vi mener, at nogle 
skoler i Odense bliver hårdt ramt af den nye 
specialpædagogiske budgetmodel og det bør 
forvaltningen og politikerne have fuldt 
opmærksomhed på. 
 

717 
Punkter til det nye skoleår. 

- Året der gik... 
- Hvilke principper kan vi 

Følgende principper skal vi i skolebestyrelsen 
tage fat på i det nye skoleår: 

- Forældresamarbejdet – principperne 



med fordel tage vi fat på i 
det nye skoleår? 

skal revideres 
- Kost og sundhed (SFO og 

Rettighedsrådet skal inddrages) 
- Digital adfærd/dannelse 
- Ordensregler skal revideres 

718 

Nyt fra klasser og udvalg (O) 

• Kort runde, hvad 
rører der sig fortiden? 

 
 
Partnerskab: Miniudbud på 
multibane, legeplads, 
fitnessaktiviteter 

FSFO: Der er god trivsel. Det kunne være 
godt, hvis man kunne invitere hele klassen til 
fødselsdage. Det betyder noget for klassens 
trivsel at alle kan være med. 
 
0.årg.: Der er god trivsel. 0.årg skal fejre at de 
nu er færdige med 0.klasse med mad og 
diplomer. 
 
2.årg.: Der har været holdt en privat 
fødselsdagsfest, hvor hele klassen var 
inviteret.  
Det var en stor succes.  
Der er en god harmoni og trivsel i klassen. 
 
4.årg.: Der er god trivsel. Drengene og pigerne 
har fundet hinanden på tværs – også i fritiden. 
 
5.årg.: Der er et øget fokus på sprogbrug. God 
trivsel. 
 
6.årg.: Intet nyt. God trivsel. 
 
Partnerskab: 
Miniudbud på multibane, legeplads, 
fitnessaktiviteter. 
Partnerskabet bestående af Lars Horn 
Rasmussen, Mads Winther og Mette fra 
Børnehaven var inviteret til evaluering af 
materialet sammen med Mette fra skolen. 
Desværre afbud fra Mette fra børnehuset. Vi 
gennemgik materialet og der blev voteret.  
 
Efterfølgende blev der afholdt evaluering med 
de ansvarlige i byggeprocessen. Her deltog: 
Simon, Elisabeth, Kim Kaare, Emil og Mette. 
Resultatet af de to evalueringer var 
sammenfaldende. 

719 

Nyt fra skolen (O) 
- Sidste skoledag. 
- Kompetenceudvikling i 

det nye skoleår for 
personalet. (Mangfoldige 
læringsmiljøer. Tiltag fra 
socialstyrelsen) 

- Fagkontier i det nye 
skoleår. 

 

Sidste skoledag: 
Programmet for sidste skoledag er sendt ud. 
Det er lavet i samarbejde med 6.kl.team. 
 
Kompetenceudvikling 22-23:  
Tiltaget fra Socialstyrelsen giver mulighed for 
kompetenceudvikling af personalet, som 
varetager co-teaching- timer i den udvalgte 
klasse. 
 



Styrkelsen af de Mangfoldige læringsmiljøer 
ligger godt i tråd med vores Skoleplan, hvor vi 

har en fælles målsætning om at skabe 
størst mulig kvalitet i undervisningen.  
Vi fortsætter arbejdet med professionelle og 
mangfoldige læringsmiljøer (PLF), så vi i 
større grad har et fagligt fællesskab, der sikrer, 
at vi ser undervisningen som et fælles 
anliggende. 
 
Bettina Kyhn skal i det nye skoleår begynde 
sin uddannelse til læsevejleder.  
 
Skolen vil på sigt uddanne en 
matematikvejleder, men vi er afventende, da 
medarbejderen skal have haft to års 
anciennitet inden påbegyndelse af 
uddannelse. 
 
Fagkontier: 
Fagbøgerne er suppleret.  
Skolen har indgået en 3-årig kontrakt med 
Fagportalen Alinea, så vi har adgang til alt på 
portalen. 
Alineas konsulent kommer ud på skolen den 
15.06 og giver konsultativ vejledning i brug af 
portalens muligheder, så lærerne kan blive 
klædt på til årsplanerne. 
Der vil endvidere komme et opfølgningsbesøg 
til august. 
 
 

720 

Nyt fra SFO (O) 
- Mere SFO og mindre i 

skoledelen. 

 
Skolen har en god SFO, men vi arbejder hele 
tiden på at optimere, så der er god 
sammenhængskraft til gavn for børnene og 
den pædagogiske udvikling. 
 
I det nye skoleår møder pædagogerne senere 
ind, så der kan genereres flere ressourcer til 
SFO-delen. 
 
Det betyder, at vi fremadrettet vil kunne tilbyde 
2 værksteder om dagen. 
 
 

721 

Nyt fra elevrådet  
 
Nyt fra rettighedsrådet 
- Nye tiltag - trivselsdage 

Sandra fortsætter elevrådsrepræsentant.  
 
Rettighedsråd: 
Mette har holdt møde med rådet.  
Rådet vil gerne have to trivselsdage. 
Der er nu sat to trivselsdage ind i det nye 
skoleår. En i efteråret 2022 og en i foråret 



 
 
 
Møder for skoleåret 2021-22 

Dato Tidsrum 

Tirsdag den 21.09.21 17-19 

Onsdag den 27.10.21 17-19 

Torsdag den 02.12.21 17-20 m. spisning 

Onsdag den 12.01.22 17-19 

Tirsdag den 22.02.22 17-19 

Onsdag den 23.03.22 17-19 

Onsdag den 20.04.22 17-19 

Tirsdag den 07.06.22 17-20 m spisning 

 
 
Referat godkendt af: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    

     

Formand Aino Larsen  Næstformand Mads 
Iversholt 

 Forældrevalgt Lars Horn 
Rasmussen 

     

Forældrevalgt Anders 
Møller 

 Forældrevalgt  Forældrevalgt Jeanette 
Nielsen 

 
 
     

Suppleant Micky Lindharth  Medarb.repr. Lisbeth 
Madsen 

 Medarb.repr. Vagn 
Henriksen 

   

  

Souschef Jeanett Heyde-
Petersen 

 Skoleleder Mette Madsen   

 

2023. 
 

722 
Evt. 
Spisning 

.   


